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Zápisnica  
z 10. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 18. 03. 2024 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

Prítomní:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Poslanci: Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, 

Ján Šustek 

Ďalší prítomní: Jana Tvaružková, hlavná kontrolórka obce, Alena Franeková, zapisovateľka, 

Mgr. Vladimír Hromádka, riaditeľ ZŠ s MŠ 

Verejnosť:  

(Prezenčná listina: príloha č. 1) 

 

Návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

1. Otvorenie. 

2.  Schválenie programu zastupiteľstva. 

3.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

4. Kontrola uznesení.  

5.  Informácia o priebehu výstavby nadstavby a strechy ŠK Radoľa. 

6.  Návrh na využitie nadstavby budovy ŠK Radoľa. 

7.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

8.  Umiestnenie druhého "balíkomatu" v obci. 

9.  Informácia o procese odovzdania vodovodu "Koscelisko" Sevak a. s. 

10.  Triedený zber komunálneho odpadu - spoločný projekt pre Dolné Kysuce. 

11. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023. 

12. Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na I. polrok 2024. 

13. Správa kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č. 01/2024  a 02/2024. 

14. Diskusia. 

15. Záver. 

 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radoľa otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta 

obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 9. Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

K bodu 2 Schválenie programu zastupiteľstva 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedenými 

v pozvánke.  

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 
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Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke 

bol schválený a vyzval na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

 

Návrhy na doplnenie programu:  

Ing. Štefan Hudec – navrhuje doplniť 9 bodov.  

Starosta obce – navrhovaný bod  Kontrola faktúr – nie je možné zaradiť do programu, je to za 

obdobie 4.Q. 2024. Nebudeme dávať do programu body, ku ktorým nie sú podklady.  

Návrh na zaradenie do programu:  

- Dopravné značenie v obci na Kysuckej ceste a Pod Mokrým -  zaradiť ako bod 14, 

- Informácia o správaní starostu obce voči poslancom obecného zastupiteľstva obce 

Radoľa – zaradiť ako bod 15. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Uznesenie č. 84/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 18.03. 2024 s doplnením bodov: 

- Dopravné značenie v obci na Kysuckej ceste a Pod Mokrým -  zaradiť ako bod 14, 

- Informácia o správaní starostu obce voči poslancom obecného zastupiteľstva obce 

Radoľa – zaradiť ako bod 15. 

 

Schválený program rokovania:  

1. Otvorenie. 

2.  Schválenie programu zastupiteľstva. 

3.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

4. Kontrola uznesení.  

5.  Informácia o priebehu výstavby nadstavby a strechy ŠK Radoľa. 

6.  Návrh na využitie nadstavby budovy ŠK Radoľa. 

7.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

8.  Umiestnenie druhého "balíkomatu" v obci. 

9.  Informácia o procese odovzdania vodovodu "Koscelisko" Sevak a. s. 

10.  Triedený zber komunálneho odpadu - spoločný projekt pre Dolné Kysuce. 

11. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023. 

12. Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na I. polrok 2024. 

13. Správa kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č. 01/2024  a 02/2024. 

14. Dopravné značenie v obci na Kysuckej ceste a Pod Mokrým 

15. Informácia o správaní starostu obce voči poslancom obecného zastupiteľstva obce Radoľa 

16. Diskusia. 

17. Záver. 

 

K bodu 3 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 



3 

Návrhová komisia v zložení: Martin Dubeň, Mgr. Pavol Prievozník  

Overovatelia zápisnice v zložení: PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Ivan Kocúr   

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  1 Mgr. Pavol Prievozník 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  

 

K bodu 4  Kontrola uznesení 

Starosta obce komentoval plnenie uznesení z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 18. 12. 

2023. Informoval o ich plnení po jednotlivých bodoch.  

Zo strany poslancov neboli podané žiadne doplňujúce otázky ku kontrole uznesení. 

 

Uznesenie č. 85/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce ku kontrole 

uznesení z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radoľa zo dňa 18. 12. 2023. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 5 Informácia o priebehu výstavby nadstavby a strechy ŠK Radoľa. 

Starosta obce informoval o stavebných prácach na budove súp. číslo 341. Naprávali sa chyby v 

projekte – sneholapače neboli v dostatočnom rozsahu, sú potrebné štyri zvody, uzemnenie 

bleskozvodu, budovu treba pripojiť na kanalizáciu.  

Ing. Štefan Hudec – zaznamenal množstvo problémov a nedodržaných postupov, nedostatky 

pri betonáži, mali byť urobené pevnostné skúšky, k dnešnému dňu neboli uskutočnené. 

Rozpočet nekorešponduje. Kto bude zodpovedný za budúce škody.  

Starosta obce – dnes som dostal výsledky skúšok, ktoré ukázali, že pevnosť je v poriadku. 

Potvrdzujú, že reči o nedodržaných postupoch sú obyčajné klamstvo.    

 

Uznesenie č. 86/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o priebehu 

výstavby nadstavby a strechy ŠK Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  
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za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

K bodu 6 Návrh na využitie nadstavby budovy ŠK Radoľa. 

Starosta obce predložil návrh využitia nadstavby budovy na ihrisku.  

Na základe dlhodobej komunikácie s občanmi obce Radoľa, v súlade s územným plánom a v 

snahe maximálne využiť potenciál budovy ŠK Radoľa súpisné č. 341 v športovom areále V 

Riekach navrhujem v podstrešnom podlaží vytvoriť:  

- priestor na spoločenské podujatia v rámci tohoto priestoru realizovať: hlavnú spoločenskú 

sálu s pódiom - prísalie (resp. zasadací priestor), šatňu, resp. šatne pre účinkujúcich s toaletami, 

šatňu pre návštevníkov, kuchynku, prípravovňu jedla, resp. občerstvenia,  toalety (ženy, muži, 

personál), upratovacie zázemie, sklad (stoličky, stoly - aspoň čiastočne), miestnosť pre 

"pokladňu" resp. informátora.  

V priestoroch prvého poschodia (bývalý Snooker club) vytvoriť: 

 - zázemie pre spoločenský, kultúrny a športový život v obci a doplnkové priestory Obecného 

úradu v rámci tohoto priestoru realizovať: klubovňu pre seniorov, klubovňa pre DHZ, klubovňa 

pre STO ŠK Radoľa, klubovňa pre FO ŠK Radoľa, klubovňa pre ŠK Vretenice Radoľa, šatňa 

pre zamestnancov obce, archív obce (miestnosť bez prístupu denného svetla), revitalizáciu 

bytovej jednotky určenej pre správcu športového areálu - administratívno - skladovacie 

priestory pre potreby obce, resp. vhodné na prenájom, priestor určený pre núdzové resp. 

dočasné ubytovanie. 

Súčasná sála pri obecnom úrade už kapacitne nevyhovuje, má nevyhovujúce priestory, 

parkovanie na priľahlých pozemkoch môže byť v budúcnosti komplikované.  

 

Ing. Štefan Hudec – Navrhujem tento bod v plnom rozsahu zamietnuť, pretože je veľmi 

narýchlo a prikladám vysokú zainteresovanosť všetkých poslancov na tento projekt. Pri 

poslednom neformálnom prieskume poslancov sme sa všetci jednohlasne zhodli, že budova ŠK 

Radoľa v Riekach na nebude predávať nikomu a tak je to aj pri terajšom zložení poslancov. 

Momentálne máme tri podlažia a predstava o budúcom využití je nasledovná: 

- Prízemie – ostáva tak, ako doteraz, využitie na stolno-tenisový klub, zázemie pre futbal. Pri 

hlavnom vstupe do objektu po ľavej strane by chceli naši hasiči mať sklad pre svoje účely. Pred 

vstupom navrhujem do objektu vybudovať garáž pre hasičské vozidlá, ktoré môžeme dostať od 

hasičského zboru. Umiestnenie hasičskej zbrojnice navrhujeme spolu s hasičmi umiestniť 

k budove ŠK v Riekach preto, lebo tento objekt má vytvorenú kotolňu, sú tu dotiahnuté všetky 

inžinierske siete. Takže vzniknú najnižšie náklady, ako keby sme chceli hocikde inde 

vybudovať novú zbrojnicu.  

1. nadzemné podlažie – tu je už sála, kde treba upraviť len podlahu, opraviť stropy a steny. 

Využitie pre väčšie stretnutia, kde už nespĺňa parametre naša doterajšia sála. Po prípade sála sa 

dá využiť aj pre klub detí, resp. pre dôchodcov. Ostatné časti tohto podlažia môžu byť použité 

tak ako starosta popisuje, že chce vytvoriť klubovne. Určite také množstvo klubovní ako 

navrhuje, je zbytočne veľa. Navrhujem vybudovať tri miestnosti, kde tieto budúce kluby sa 

budú striedať podľa vopred dohodnutého harmonogramu. Treba sa pripraviť aj na to, že ak naši 

futbalisti postúpia do vyššej ligy, tu bude treba zriadiť nové sprchy podľa pravidiel, ktoré im 

nariaďuje SFZ. 
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2. nadzemné podlažie – za mňa byty. Nikomu túto myšlienku nevnucujem, ale výhody sú, že 

z nájmu, ktorý by obec do budúcna mala príjem, skoro v celej miere vie pokrývať náklady na 

energie celého objektu a dotácie pre športové kluby v obci. Na 2NP ak by vzniklo 6 bytov po 

400 eur na mesiac, má obec príjem do obecnej kasy 2400 eur mesačne, teda ročne je to príjem 

28 800 eur. Zmluvy v prípade neplatičov navrhujem, aby kaucia za byty bola stanovená na dva 

nájmy dopredu, aby sme sa nemuseli domáhať súdobne o nezaplatené finančné prostriedky. 

Na celý objekt navrhujem zobrať úver a už aký štandard objektu sa zvolí vieme úverovo prekryť 

v rozložení času, tak ako to bolo, keď sa v minulosti v obci zobral úver na telocvičňu. 

Ešte sálu na 1 NP navrhujem na mimoriadne účely, pretože budeme mať v obci 2 sály, za ktoré 

sa musia platiť energie. Skôr tento priestor navrhnúť ako viac účelový. 

K návrhu tohto bodu navrhujem rozšíriť pracovnú skupinu o všetkých poslancov. Tento projekt 

si vyžaduje veľkú prioritu a nie na rýchlo riešiť takýto projekt. Je to vážna investícia a každý 

názor pomôže k tomu, aby sme spoločne tento projekt vyriešili v najlepšom zámere pre obec. 

Navrhujem presne určiť návrh využitia každého podlažia, vysúťaženia čo najlepšej sumy za 

celú investíciu cez verejné obstarávanie spoločne so všetkými poslancami a následne pristúpiť 

k zhotoveniu celej rekonštrukcie objektu. 

Starosta obce – niektoré priestory sa môžu aj prenajímať. Budova sa temperuje.  

Martin Dubeň – je za otvorenejšiu diskusiu ohľadom využitia priestorov. Financovanie klubov 

by mohlo byť z financií získaných z dlhodobého prenájmu. Sála vyzerá byť dobre, ale viac sa 

treba o ňu starať. Mohlo by sa parkovanie riešiť ešte inými spôsobmi. Je za vybudovanie bytov. 

Ak bude výťah, je za sálu. Riešenie pre DHZ je najlacnejšie, stačí dobudovať garáž.  

Ing. Gabriela Berešíková – nie je tam priveľa klubovní? Navrhuje zlúčenie .  

Mgr. Pavol Prievozník – diskusia o využití je už veľmi dlho, nie je narýchlo.  

Ján Šustek – je to navrhované riešenie, určite sa to nevojde všetko, seniori si zaslúžia najväčší 

priestor, je to najpočetnejšia organizácia. Garáž pre DHZ je nevhodné riešenie, nedalo by sa 

parkovať inými vozidlami. Nákladné autá sa v zime nemôžu dostať. Výstavba bytov je drahšia. 

Ing. Štefan Hudec – dal návrh na vybudovanie parkoviska na pozemku o vlastníctve štátu.  

Ing. Ivan Kocúr – vysvetlil situáciu s pozemkami vo vlastníctve Slovenskej republiky. Prevod 

majetku nie je možný.  

Ing. Andrea Schmidtová – budovu postavili naši ľudia, narobili sa zadarmo, mala by sa využiť 

na šport a kultúru. Odporúča, nech sa vyjadria aj naši obyvatelia, ktorí sa podieľali na budovaní 

a sú tu prítomní. Hlasovanie za udelenie slova Ing. Alojzovi Šustekovi. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Ing. Alojz Šustek – budova sa stavala asi pred päťdesiatimi rokmi. Postavenie bolo nárazovo, 

dostali peniaze, tak stavali. Projekt sa menil, pribudla reštaurácia, na vrchu mali byť slobodárky 

pre ľudí čo robili v ZVL. S bytmi sú veľké starosti, nedá sa na nich poriadne zarobiť. Byty sú 

stratová možnosť. Návrh starostu je dobré riešenie. Treba diskutovať detaily s projektantami.  

Ladislav Šustek – rozprával o okolnostiach výstavby budovy. Bolo to budované pre športové 

účely. Prenájom sa v minulom období nevyplatil.  

Starosta obce ukončil diskusiu, prečítal návrh na uznesenie.  
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Uznesenie č. 87/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje: 

- návrh na využitie strešnej nadstavby ŠK Radoľa ako priestoru pre spoločenské podujatia 

- návrh na využitie priestorov prvého poschodia ako zázemia pre spoločenský, kultúrny a 

   športový život v obci a doplnkové priestory Obecného úradu v Radoli. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa poveruje obecný úrad objednať: 

a)  architektonickú štúdiu s alternatívnym riešením usporiadania v rámci riešenia objektu, 

b) na základe vybratej najvhodnejšej štúdie objednať projektovú dokumentáciu na realizáciu 

tzv. zmeny stavby pred dokončením, 

c) hľadať spôsoby ako pri realizácii schváleného riešenia využiť trvale udržateľné zdroje 

energie (najmä fotovoltika), znížiť spotrebu energií v objekte, využiť princípy udržateľnosti 

(zadržiavanie a využívanie zrážkových vôd v rámci celého areálu, skvalitňovanie zelene a 

     aplikovať opatrenia na debarierizáciu objektu včítane realizácie výťahu). 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje: 

zriadenie pracovnej skupiny v zložení: všetci poslanci obecného zastupiteľstva obce za účelom 

spružnenia postupu a čo najtransparentnejšieho výberu najlepšieho dispozičného riešenia v 

rámci predložených alternatív. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  2 Ing. (Gabriela Berešíková, Ing. Štefan Hudec) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 7 Rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva návrh rozpočtového opatrenie č. 

1/2024, ktorým sa navrhuje úprava – zmena rozpočtu obce Radoľa. (Príloha č. 2) 

 

Ing. Gabriela Berešíková – v termíne do 1.11. do 31. 12. 2024 bude mať obec možnosť žiadať 

o dotáciu z Ministerstva práce, ktorá bude podporovať výstavbu detských inkluzívnych ihrísk. 

Výška dotácie bude max 50 tis. Eur a obec si môže vybudovať ihrisko podľa svojich predstáv. 

Spoluúčasť obce bude 10 %, oprávneným výdavkom bude aj vypracovanie projektovej 

dokumentácie.   

Starosta obce – do projektu sa plánujeme zapojiť, ale čerpá sa to až v roku 2025. Deti potrebujú 

doplniť prvky pri základnej škole. Ešte nie vypracovaný záverečný účet, budeme schvaľovať 

hospodársky výsledok a jeho použitie. Zadali ste mi priority, ktorým sa musím venovať.  

 

Uznesenie 88/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 v zmysle 

predloženého návrhu bez zmien. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 Umiestnenie druhého "balíkomatu" v obci. 

Starosta obce oboznámil s návrhom umiestnenia nového balíkomatu. Nachádzať sa bude pri 

novom parkovisku pri základnej škole. Zariadenie nie je potrebné pripájať k žiadnym 

inžinierskym sieťam. Cena nájmu bude 30 Eur/rok. Prečítal návrh uznesenia.  

 

Uznesenie 89/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje umiestnenie balíkomatu „Packeta“ vedľa 

parkoviska pri Základnej škole s materskou školou  Pod Mokrým. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 9 Informácia o procese odovzdania vodovodu "Koscelisko" Sevak a. s. 

Starosta obce – informoval o problematike verejnoprospešných stavieb. Technická 

dokumentácia je odovzdaná Sevak-u. Pripravuje sa zmluva podľa osobitného zreteľa, musí byť 

legislatívne v poriadku. Nie je možné stanoviť termín, proces je zdĺhavý.  

 

Uznesenie 90/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informáciu o procese odovzdania 

vodovodu "Koscelisko" Sevak a. s. 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  1 (Ing. Štefan Hudec) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Ing. Viera Andelová opustila rokovanie obecného zastupiteľstva.  
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K bodu 10 Triedený zber komunálneho odpadu - spoločný projekt pre Dolné Kysuce. 

Starosta obce informoval o zámere zapojenia sa do spoločného projektu obcí Dolných Kysúc 

v rámci výzvy: Triedený zber komunálnych odpadov, ktorú vyhlásilo Ministerstvo životného 

prostredia Slovenskej republiky. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 

výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok č. PSK-MZP-009-2024-DV-

EFRR zameranej na triedený zber komunálnych odpadov bude realizovaný obcou Nesluša. 

Prečítal návrh na uznesenie. 

Ing. Gabriela Berešíková – na začiatku apríla je naplánované stretnutie starostov s riaditeľom 

T+T a projektantkou, kde sa bude prejednávať ešte veľa nejasností. Ako často sa bude odpad 

vyvážať? Koľko nádob dostane obec, keďže je tam maximálna suma 3 000 Eur? Plánuje nejaká 

obec zakúpiť auto a vyčleniť zamestnanca na zvoz odpadu – ak áno, akou sumou sa budeme 

podieľať my? Čo bude s kompostérmi – už prešlo 5 rokov, aby bola dodržaná udržateľnosť 

projektu? 

Starosta obce – interval zberu by mal byť v zmysle zákona, v obci Nesluša je v rámci projektu 

vozidlo, ktoré bude zvážať odpad v rámci obcí Dolných Kysúc. Nie všetky domácnosti majú 

kompostér, v rámci projektu bolo vydaných vyše 200 kompostérov, čo nie je postačujúce, tie 

sa budú využívať aj naďalej. Naši ľudia majú záujem o zber biologického odpadu zo záhrad 

a tiež  o zber  kuchynského odpadu. V zmysle zákona o odpadoch musíme riešiť zber 

biologicky rozložiteľného odpadu.   

 

Uznesenie č. 91/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov prerokovalo: 

Spoločný projekt pre Dolné Kysuce - Triedený zber komunálneho odpadu 

Predkladacia správa: Dňa 29.01.2024 vyhlásilo Ministerstvo životného prostredia Slovenskej 

republiky ako sprostredkovateľský orgán pre Program Slovensko 2021 – 2027 výzvu :  

 

Názov výzvy:   Triedený zber komunálnych odpadov (ďalej len „výzva“)  

Kód výzvy:   PSK-MZP-009-2024-DV-EFRR 

Priorita:   2P2 – Životné prostredie  

Špecifický cieľ:  RSO2.6 Podpora prechodu na obehové hospodárstvo, ktoré efektívne 

využíva zdroje  

Opatrenie:  2.6.2 Podpora zberu a dobudovania, intenzifikácie a rozšírenia systémov 

triedeného zberu komunálnych odpadov.  

Alokácia finančných prostriedkov na výzvu je: 23 671 000,00 EUR zo zdrojov EÚ.  

Výška spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa je 8% z celkových oprávnených 

výdavkov projektu.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje  

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) v rámci Výzvy na predkladanie 

žiadostí o nenávratný finančný príspevok č. PSK-MZP-009-2024-DV-EFRR zameranej na 

triedený zber komunálnych odpadov na realizáciu projektu: „Triedený zber obcí Dolných 

Kysúc.“ , ktorý bude realizovaný obcou Nesluša. Záujmové územie projektu tvoria obce 

Dolných Kysúc. Maximálna výška celkových oprávnených výdavkov predstavuje sumu 600 

000,00 EUR na celý projekt.  

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

3. zabezpečenie spolufinancovania projektu vo výške min. 8% z celkových oprávnených 

výdavkov, čo predstavuje max. sumu vo výške 48 000,00 EUR na celý projekt. 
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4. zabezpečenie prípadných neoprávnených výdavkov realizovaného projektu. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie č. 92/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov prerokovalo: 

Predkladacia správa: Dňa 29.01.2024 vyhlásilo Ministerstvo životného prostredia Slovenskej 

republiky ako sprostredkovateľský orgán pre Program Slovensko 2021 – 2027 výzvu :  

Názov výzvy: Triedený zber komunálnych odpadov (ďalej len „výzva“)  

Kód výzvy:  PSK-MZP-009-2024-DV-EFRR 

Priorita:  2P2 – Životné prostredie  

Špecifický cieľ:  RSO2.6 Podpora prechodu na obehové hospodárstvo, ktoré efektívne 

využíva zdroje  

Opatrenie:  2.6.2 Podpora zberu a dobudovania, intenzifikácie a rozšírenia systémov 

triedeného zberu komunálnych odpadov  

Alokácia finančných prostriedkov na výzvu je: 23 671 000,00 EUR zo zdrojov EÚ.  

Predmet projektu: Oprávnený žiadateľ: obec Nesluša  

Výška spolufinancovania žiadateľa: 8% z celkových oprávnených výdavkov projektu  

 

Hlavná aktivita projektu podľa výzvy: HAP 3. Nákup hnuteľných vecí za účelom zvýšenia 

množstva vytriedených oprávnených druhov KO. 

Oprávnenými druhmi KO sa myslia KO, za ktorých zber a nakladanie s nimi je v súlade so 

zákonom o odpadoch zodpovedná obec a na ktoré sa nevzťahuje rozšírená zodpovednosť 

výrobcov podľa zákona o odpadoch a ktorým nie je biologicky rozložiteľný kuchynský odpad 

a reštauračný odpad od prevádzkovateľa kuchyne.  

Predmetom projektu je nákup dopravných prostriedkov a hnuteľných vecí (zberné nádoby a 

pod.) na zabezpečenie triedeného zberu KO so zameraním na zber biologicky rozložiteľného 

komunálneho odpadu, t.j. Biologicky rozložiteľný odpad zo záhrad parkov vrátane odpadu 

z cintorínov (20 02 01) a Biologicky rozložiteľný kuchynský a reštauračný odpad (20 01 

08) pochádzajúci výlučne z domácnosti. 

Obec Nesluša môže realizovať projekt aj na území iných obcí. Vzhľadom na skutočnosť, že ide 

o podporu na zabezpečenie výkonu verejných úloh (t. j. nakladanie s komunálnym odpadom a 

drobným stavebným odpadom, ktoré predstavuje plnenie samosprávnych úloh obce) žiadateľ, 

ktorým je obec, môže realizovať projekt na území iných obcí výlučne na základe zmlúv 

uzavretých podľa § 20a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov - Zmluva uzavretá na účel uskutočnenia konkrétnej úlohy alebo činnosti. 

Podmienkou výzvy je, že v prípade, ak jedna obec bude vykonávať triedený zber aj na území 

iných obcí, je potrebné podpísať zmluvu k tejto činnosti už pred predložením ŽoNFP, aby 

nedošlo k ohrozeniu plnenia plánovaných hodnôt merateľných ukazovateľov po realizácii 

projektu. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje:  

1. zapojenie obce Radoľa do projektu v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok č. PSK-MZP-009-2024-DV-EFRR zameranej na triedený zber 

komunálnych odpadov s názvom „Triedený zber obcí Dolných Kysúc “, ktorý bude 

realizovaný obcou Nesluša.  

2. Pridelenie dotácie pre obec Nesluša na spolufinancovanie vlastnej časti projektu vo výške 8 

%. Výška relevantných celkových oprávnených výdavkov bude vyčíslená na základe 

požadovaného počtu zberných nádob na BRKO, max. vo výške 3 000,00 EUR. Uvedené sa 

vzťahuje na schválenú žiadosť o NFP, resp. na podpísanú a účinnú Zmluvu o NFP.  

3. Uzatvorenie zmluvy na uskutočnenie triedeného zberu BRKO na území obce Radoľa obcou 

Nesluša v prípade schválenia ŽoNFP a realizácie projektu. Zmluva bude uzatvorená podľa 

§ 20a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov - Zmluva 

uzavretá na účel uskutočnenia konkrétnej úlohy alebo činnosti. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 11 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila obecnému zastupiteľstvu Správu o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 v súlade s § 18f ods. e) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v platnom znení. (Príloha č. 3) 

 

Uznesenie č. 93/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa  berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2023. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 12 Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na I. polrok 2024 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila poslancom obecného zastupiteľstva návrh plánu 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2024. Zverejnený bol na úradnej tabuli obce od 29. 12. 2023.. 

(Príloha č. 4). 
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- Ing. Štefan Hudec – podal návrh na doplnenie kontroly: Kontrola prenájmu – vyberania 

poplatkov za prenájom športovej haly pri ZŠ za roky 2020, 2021, 2022, 2023. 

 

Uznesenie č. 94/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky 

obce Radoľa na I. polrok 2024. 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce 

Radoľa na I. polrok 2024 s doplnením: 

- Kontrola výberu poplatkov za prenájom športovej haly pri ZŠ za roky 2020, 2021, 2022, 

2023. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 13  Správa kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č. 01/2024  a 02/2024. 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila poslancom obecného zastupiteľstva Správy 

kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č. 01/2024  a 02/2024. (Príloha č. 5, 6)  

 

Uznesenie č. 95/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Správy kontrolórky obce Radoľa 

z kontrolnej činnosti  č. 01/2024 a 02/2024.   

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 14 Dopravné značenie v obci na Kysuckej ceste a Pod Mokrým. 

PaedDr. Blažena Gažová – niekoľkokrát apelovala na doplnenie dopravného značenia pri 

základnej škole za účelom upozornenia na zvýšený pohyb detí a na Kysuckej ceste zakázať, 

alebo obmedziť prejazd. Vodiči obchádzajú križovatku a jazdia veľmi rýchlo.  

Martin Dubeň – na Kysuckej ceste odporúča osadiť značku zákaz tranzitu. 

 

Uznesenie č. 96/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo návrh dopravného značenia v obci na 

Kysuckej ceste a Pod Mokrým. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa odporúča obecnému úradu objednať projekt zmeny 

dopravného značenia: 

- na Kysuckej ceste obmedzenie, resp. zákaz prejazdu 

- pri základnej škole výstražné značenie na zvýšenie bezpečnosti detí. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 15  Informácia o správaní starostu obce voči poslancom obecného zastupiteľstva 

obce Radoľa 

Ing. Štefan Hudec – pán starosta sa negatívne vyjadruje na moju adresu. Vždy som hájil 

a chránil a sponzoroval obec. Tým, že nesúhlasím s riadením obce pod vedením jednej osoby 

a aj tým, že výber dodávateľov na stavebné práce si robí podľa seba, nedodržiava postupy, 

plytvá finančnými prostriedkami obce, som nepohodlná osoba, poukazujem na veci, ktoré nie 

sú s kostolným poriadkom. Svoju prácu poslanca, tak ako aj ostatní poslanci vykonávame za 

cca 100 Eur ročne, takže to všetci robíme preto, aby sme obci pomohli a nie aby sme z obce 

ťažili peniaze. Pri hlasovaní v predposlednom volebnom období sme sa poslanci jednotne 

zhodli, že obecný majetok – budova ŠK v Riekach sa nebude predávať. Starostove vyjadrenie 

v obecných novinách je, že podnikateľ má záujem ťažiť z objektu v Riekach. Vyzývam starostu 

obce, aby nešíril nepravdivé tvrdenia na adresu poslancov, v budúcnosti bude podnet na 

prokuratúru, resp. trestné oznámenie za ohováranie mojej osoby a ostatných poslancov.  

Starosta obce -  Nikoho konkrétneho som v Spravodajcovi neuviedol. Ak sa v tom texte niekto 

našiel, potom k tomu naozaj nemám  čo dodať. 

PaedDr. Blažena Gažová - prečítala e-mail, list ohľadom nepravdivých informáciách 

o učiteľkách poslankyniach, nakoľko nepodporili zvýšenie financií pre športovú činnosť – 

futbalovú a florbalovú. (List tvorí prílohu zápisnice č. 7).    

Ing. Gabriela Berešíková – pán starosta si dovolil v mailoch, ktoré poslal starostom okolitých 

obcí, spomenúť dve učiteľky, ktoré mu neustále robia problémy, nehlasujú tak, ako si 

predstavuje. Sme rovnocenní partneri, nie som podriadená. V mailoch starosta uvádza, že mám 

problém financovať školstvo. Preto sa pýtam, kedy som neodsúhlasila peniaze pre školu. 

Zdržala som sa hlasovania, keď futbalisti chceli navýšenie o 1000 Eur a mám na to svoje 

dôvody. Vyúčtovanie, ktoré nám bolo predložené, nebolo v poriadku a správu z kontroly od 

pani kontrolórky sme ešte neobdržali. Rovnako som nepodporila navýšenie o 500 Eur pre 

florbalistky. Treba si určiť hranice, lebo my sme malá obec a nemôžeme podporovať len šport. 

Ďalej uvádzate, že vám treba vyškoliť si voličov, ktorí takéto učiteľky navolili do OZ. Prajem 

Vám veľa šťastia, lebo ľudia nie sú hlúpi. Žiadam, aby ste s poškodzovaním môjho mena 

prestali, pretože to budem riešiť iným spôsobom. 

Starosta obce – vy permanentne urážate mňa, ako starostu, zamestnankyne a zamestnancov 

obecného úradu, pani kontrolórku a všetkých, čo sa snažia v tejto dedine niečo urobiť 

dehonestovaním ich práce a vymýšľaním opakovaných kontrol. Hanbím sa za to, že tu mám 

také učiteľky, ktoré svoju nenávisť voči mojej osobe nehanebne prenášajú na deti. Navýšenú 

dotáciu dostali seniori z JDS a som rád, že to tak je, lebo odvádzajú skvelú prácu. Navýšenú 

dotáciu dostali stolní tenisti a som rád, že ju dostali, lebo stolný tenis má v obci viac ako 60 
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ročnú tradíciu. Takisto dostali navýšenú dotáciu Hasiči, čo som takisto „za“. DHZ vznikol 

v októbri a hneď dostali dotáciu.  Ale futbalistov a florbalistky ste nepodporili ani o inflačné 

navýšenie dotácie napriek tomu, že práve oni bezodplatne dobrovoľne a často na vlastné 

náklady vypĺňajú voľný čas viac ako 100 deťom. Nepodporili ste záujmovú mimoškolskú 

činnosť detí. Nepodporili ste stovku dievčat a chlapcov, navýšenie žiadali len o mieru inflácie. 

Florbalový oddiel štyri roky nedostal od obce nič. Vybudovali sme úspešný tím.  Som rád, že 

to dievčatá chytilo, dosahujú skvelé výsledky. S rodičmi sa dohodneme ako to zafinancovať. 

Nerobte zo mňa niekoho, čo tu kradne. Kontrolujete faktúry. Neurážajte robotu kontrolórky 

obce. Úloha poslanca nie je zlučiteľná s funkciou kontrolóra. Nemáte právo nahliadať do 

účtovníctva iných združení. 

Ing. Gabriela Berešíková – nemali sme správy o kontrole športových oddielov pred schválením 

rozpočtu. Chceli sme vidieť čísla v účtovníctve, a zapojenie detí z Radole, chceme byť 

informovaní, na čo potrebujú financie.  

Ing. Kocúr – náklady na činnosť všetkých organizácii budú narastať.  

Mgr. Pavol Prievozník – informácie k rozpočtu za športový klub p. Šustek predložil vopred, 

základom všetkého je vaša nedôvera a systematické ataky voči funkcionárom klubu.  

 

Uznesenie č. 97/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo informácie o správaní starostu obce voči 

poslancom obecného zastupiteľstva obce Radoľa. 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie o správaní starostu obce voči 

poslancom obecného zastupiteľstva obce Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  1 (Ing. Viera Andelová) 

Hlasovalo 8  poslancov. 

 

K bodu 16 Diskusia 

Ing. Ivan Kocúr – poskytol informácie zo zasadnutia stavebnej komisie, na ktorej boli 

odsúhlasené priority ďalších stavebných prác, ako aj ďalšie informácie o doterajších 

stavebných činnostiach a vlastníckych vzťahoch pozemkov. Zápisnica zo zasadnutia komisie  

je zverejnená na stránke obce.  

 

K bodu 17 -  Záver 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 20,50 h. starosta obce Ing. Anton Tkáčik 

s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

Overovatelia zápisnice :  

PaedDr. Blažena Gažová ............................................ 

 

Ing. Ivan Kocúr  ............................................ 

Ing. Anton  T k á č i k  

                        starosta obce 


